
Cvetlični raj ob zaloški cesti
I.judje imamo radi cvetje. Ob prihodu na svet je šopek prvo darilo. V živ-

Ijenju nam vsak veliki dan krasi cvetje; ceio smrt je zaljšana z njim. Pravza-
prav ni strari na svetu, ki bi nusila toliko raznolikih pomenov, kot jih ima
cvetje.

Njegovo izročilo presega besedo. Poznati izpovedno govorico cvetja je
prava modrost. Poprosili smo Eli Scliškar, cvetličarko ob Zaloški cesti, da
nam izda nekaj skrivnosti iz filozofije cvetja.

Ljubiti cvetje ni težko. K odloči-
tvi, da postaneš cvetličarka, pa te
niora vendarie inspirirali še kaj,
nemara tudi pogum. Ukvarjate se s
silno občulljivo, hitro minljivo vse-
bino.

Rojena som na podeželju. Moj
stik z naravo in vseni lcpim v njej
me je že v mladih letih navdušil in
hkrati pripeljal do poklica, ki mi je
resnično pisan na kožo.

Cvetje je tisto, kar mi pomeni
življenje in najlepši dar narave.
Lcpota cvetja kot predmeta. ki je
živo, pa je žal minljiva.

Ko pomislimo na cvelličamo,
pomislimo predvsem na prodajo
šopkov, ikeban, vencev. Kaj vse
ponujate poleg lega?

Polegnaštetega imamonarazpo-
lago veliko paleto različnega sezon-
skega cvetja, semen, sadik in zem-
Ije. Z eno besedo: vse, kar kupec
želi.

Našc bralce bo gotovo zanimalo,
kaj pokloniti ob različnih priložno-

stih. Povejle nam nekaj leh nenapi-
sanih praviL, ki jih je dobro poznati.

Pravila, kaj pokloniti, ni. Cvctje
tazveseli še tako razvajenega ali pa
še tako skromnega človeka. Cvetje
je tisto, ki odpira srca in razveselju-
je. Pravila, kaj kdaj pokloniti, ni in
prav jc tako; pravilo hi v tem pri-
meru pomenilo šablono. Prav je, da
vsak kupec izbere tisto, kar želi,
tisti cvet, ki ima prav zanj nek
pomen: ga na nekaj spominja, mu
nekaj sporoča...

Nnj pregloda v mtjtemnej-
šem lesu
noro cvelje skorjice snega,
po vrreh, po hišah, po telesu
nuj zelena barva podivja.
(iz pesmi Slap_. K. Kovič)

Ob nakupu cvetja razmišljamo
tudi o tem, koliko cvetov bi kupili.
Ne samo zaradi cene; bolj zato, da
ima šopek Kčen videz. Ali obstajajo
o tem kakšna pravila?

Kupuje oziroma poklanja se
vedno liho število cvetov. Da pa je
šopek Iep, je zelo važna vrstai cvet-
ja. Orhideja, strelicija, vrtniica, je
že ena zelo lepa in pove dlovolj.
Ostalocvetje je potrebno vezati in
to od tri naprej. seveda vedno v
lihem številu.

V skrbi za cvetje je potrehno tudi
znanje o njihovih boleznih. Cvetii-
čar mora biti tudi neke vrste buta-
nični zdravnik. kaj slorite z bolno
rastlino?

Res je. cvetlidar mora Wtf fiddi fi-
topatolog. Postaviu mora diiigno-
zo, za čem je rastlina zbolela in
poznati tudi zdraviloza bolezen. Mi
se posluiujemo konvencionalnega
načina zdravljenja rastlin. predv-
sem s presadivijo. pomladitvijo in
podobnim. Poudarila bi, da je naj-
pomembnejša preventiva in to
velja tako glede bolezni kot tudi
škodljivcev. ki rastlino napadejo.

Poznam nekaj raziskav, ki doka-
/ujcjo, da ima tudi rastlina svojo
paho. Kaj menite o lem vi?

Vse, kar je živo. čuti — tudi rast-
lina. Nekatere se zvijajo, povešajo
cvetove. druge puščajo solze ipd.

Prepričana sem v to. da se jc
treba s cvetjem pogovarjati. z njim
živeti in mu nuditi Ijubezen:, sicer

nam ho iimrlo veliko pre) kot je
njegova življenjska doha.

Vaša prodajalna je Jffavi cvetlični
raj; vse je na svojem mestu, vse cve-
toče in negovano. Bi bilo sploh mo-
goče še kaj dodati? Kakšne so »aše
perspektive za naprej?

Ni lokala, katercmu se nc bi
moglo še kaj dodati, spiemeniti ali
izboljšati. Zelja za izboljšanje je
seveda veliko; veliko imam novih
idej. Žal je pot od ideje do uresniči-
tve vedno daljša in napornejša.

Tovarišica Eli, hvala vam za pri-
jeten razgovor. V imenu bralcev
vam želim, da bi uresničili svoje
želje in da bi imelo vaše cvetje
dolgo življenje tudi potem, ko bo
prodano in darovano.
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